
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin 
videomöte via Teams 2023-12-11 kl 19.45-21.15
 
Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör  
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
 
Förhindrad att närvara  
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot  
Helene Swärd (HS), kansliet 
 
 

 
 
 
 

§254 Mötet öppnades av ordförande. 
 

§255 Dagordningen fastställdes. 
 

§256 
 
§257 

A. 
 
 
 
 
 
 

B. 

Föregående Att-göra-lista gicks igenom och lades till handlingarna 
 
Ekonomi 
Redovisning per 2023-11-30 
PH visade excelfil, klargjorde bakgrunden till redovisade siffror, diskussion följde. 
Beslut:  Medel som disponeras av råden planeras att ökas nästa år från 30 000 kr till 50 000 kr.  
De anställda som är specialister i allmänmedicin ska i samband med nästa lönerevision få aktuell 
schablonlön på 85 000 kr.  
Fokus hittills har varit att jämna ut ojämlikheter i lönenivåerna. 
 
Ekonomi Mitt-i-ST – Diskussion kring förslag till budgetförstärkning som inkommit från 
Kompetensvärderingsrådet.  
 
MI är inbjuden att diskutera frågan mer ingående, vid Inspirationsseminarium 17–18 januari på 
Stjärnholms slott, Nyköping. AL kommer också att delta vid detta tillfälle. De administrativa 
inslagen i specialistexamen behöver mer stöd från SFAMs kansli i samband med att Karin 
Lindhagen lämnar sitt uppdrag som sammanhållande kraft i specialistexamen. 
 

§258 Forskning  
 
 
 

        

Beslut forskningsanslag år 2024: Enligt samma principer som gällt under 2023. Medlemskap i 
SFAM krävs. 
Återkoppling programbidrag kongress 2024: 40 vetenskapliga abstracts har inkommit, 
godkännandeprocess förväntas snart bli klar. 
 
Deltagande NCGP 2024: MI är inbjuden som föreläsare och får kostnader täckta till stor del via 
kongressarrangör. AS tillsammans med några deltagare från kongresskommittén 2026 föreslås 



 
 

få hjälp med finansiering från SFAM. De som är yrkesverksamma i SFAMs råd och nätverk 
förväntas få finansiering via arbetsgivaren. PH, AT, LS och AL planerar inte deltagande.  
Diskussion avtal NCGP 2026: HS har tidigare gjort ett förslag som bygger på lokalföreningars 
engagemang och ansvar. Inga ändringar gentemot detta föreslås. 
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Remisser 
Inga nytillkomna. 
 
KKV workshops  
Diskussion kring ett förslag till (snabbt) utskick till lokalföreningarnas ordförande som AT 
presenterar. Finansiering av KKV workshop behöver klargöras enligt PH. SFAMs lokalföreningar 
har i vissa fall möjlighet att arrangera, och i andra fall har regionerna en stödorganisation för 
fortbildning. Problemet är att det krävs en lång framförhållning i planeringen för att kunna 
realisera halvdagsaktiviteter. MI färdigställer utskicket. 
 
Hemsidans IT-stöd 
En kollega till Gustav i TAG Sales föreslås ta över uppgifterna. Prövotid sex månader därefter 
utvärdering.  
 
Ny hemsida NFGP 
Förslaget uppfattades som för dyrt i förhållande till nyttan för SFAM. Statistikuppgifter från 
nuvarande hemsida efterlyses. MI besvarar rekommendationen från NFGPs sekretariat.  
 
Nätverk för barn- och ungdomshälsa 
Information i nyhetsbrev och på hemsida önskas för detta nybildade nätverk. AL kommunicerar 
med Ida Petersson-Schmidt som är kontaktperson angående information till nyhetsbrev. MI och 
EP ansvarar för att få in information till hemsidan. 
 
Samordnare av tidig upptäckt av cancer SKR Eliya Abedi och Ellinor Nemlander 
Styrelsen stöder förslaget att nominera två allmänläkare från Stockholm. Samarbetsfördelar och 
tidigare erfarenhet/kompetens för uppdraget finns som väger tyngre än regional spridning.  
 
Rapport från externa möten 
MI rapporterar från ett möte med Sköldkörtelförbundet. Viktigt att lyssna till patientföreningar 
och bidra med ett allmänmedicinskt perspektiv. 
PH berättar från SLS etikdelegation att KKV-initiativet verkar ha fått ett bra genomslag 
 
Månadens nyhetsbrev 
Än så länge ganska lite innehåll. Troligtvis blir nästa i januari. Ev julhäsning från MI. 
 
Övriga frågor – Fortbildningsrestriktioner 
LS berättar om skarpa restriktioner för extern fortbildning för specialister och ST-läkare i Region 
Norrbotten. LS ombeds förse MI med underlag för eventuell reaktion å föreningens vägnar.  
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Nästa möte 
2024-01-15 via Teams kl 20.00-21.15. 
 
Mötet avslutas med en jul och nyårshälsning 
Ordförande förklarade mötet avslutat.  

 
Vid protokollet Justeras 
 
 
Anders Lundqvist Magnus Isacson 
Facklig sekreterare Ordförande 
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